
Viken  

 
Referat fra styremøte i FO Viken 
 
Tid: 4.mai 09.00-12.00 
Sted: Teams 
 
S-protokoll 5-21 
 
Til stede: Ingunn Strand Johansen, David Forsell, Gry Elizabeth Juvelid, Anne-Marit, 

Odd Ravn, Sanam Rognes, Ellen Utsi, Anita Toverød, Torhild Lien, Marit 
Frette Opsahl, Morten Olsen, Sidsel Amdam, Harald Baardseth, Charlotte 
Drøbak, Gondola Guttormsen, Herdem Trønnes, Juliane Amalie Antonsen, 
Svanhild Skafløtten Smeland,  

 
Forfall:  Bjarne Gilje, Trine Raknes, Ragnhild Fossaas Pahle, Lena Buholt 
 
S-sak 31/21 Innkallingens lovlighet 
 Godkjent med følgende saker til eventuelt 
 HMS-gruppen 
 Sentral valgkomité 
 
S-sak 32/21 Godkjenning av referat 

 Godkjent 
 
S-sak 34/21 Orienteringer 

- Valgkamp 
Det lages korte snutter med politikerne i valgkretsen 

- Årsplan  
Oppdatert årsplan publisert 

- Profesjonene 
Temakafe med Arctander 10. mai 

- Fra Studentene 
Har vært i klassene for å orientere 

- LO for alle 
- Fylkessekretærene 

FO sentralt planlegger et dypdykk i turnus for fylkessekretører 
Det er laget oversikt over klubber som mangler HTV 

- 1. mai 
FO Viken hadde en tydelig tilstedeværelse i arrangementet 

 
S-sak 35/21 Mellomoppgjøret 
 Status og orientering til styret 
   Vedtak: Tatt til orientering 
 
S-sak 36/21 Vervekampanjen 
   Vedtak: Tas til orientering 
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S-sak 37/21 Representantskapsmøte 
 Saksliste vedlagt 
 Forslag til vedtak: 
 Saksliste godkjent. Klar til utsending 7.mai. 
 
S-sak 38/21 Økonomi og disponeringer 
 David innleder 
 For tiden kan det ikke framstilles regnskapsrapporter på formål, siden 

dette ikke inngikk i bestillingen til Visma. Dette gjør at vi ikke kan 
orientere om forbruket slik vi pleier. Kostnadene er under kontroll. 

   Vedtak: Tas til orientering 
 
 Barnekultursenteret i Ghirass 

FO ved avdelingen i gamle Telemark har hatt et langvarig samarbeid 
med senteret. Situasjonen ved senteret er anstrengt. 

   Vedtak: FO Viken støtter Ghirass Cultural Senter med kr. 20 000 
 
 
S-sak 39/21 Eventuelt 
 HMS-gruppen har sett på konsekvenser av omleggingen av ULLT-

reglementet. Noen punkt falt ut ved omleggingen. HMS-gruppen ser at 
dette bør tas inn i et styrevedtak. Saken behandles på neste styremøte. 

 
 Den sentrale valgkomiteen ønsker innspill på vernepleier 


